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Megtekintés LightBoxban

Glattfelder Béla  képviselőtársam felszólalására reagálva  kifejtettem: a  szennyezett
élelmiszerek valóban igen súlyos problémát  jelentenek   Magyarországon, de ezért korántsem
csak az arab országok a felelősek.   Sürgettem  a határozott magyarországi fellépést.

Morvai Krisztina
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